
Attribute Data Type Description Remarks
RUN_DATE numeric Period

期間

期间

YYYYMM

PARTNER_CNT_UNDER_3 numeric Number of partnership businesses with 2 active partners as at month-end.
直至當月底由2位合夥人經營的合夥業務數目。

直至当月底由2位合伙人经营的合伙业务数目。

PARTNER_CNT_3 numeric Number of partnership businesses with 3 active partners as at month-end.
直至當月底由3位合夥人經營的合夥業務數目。

直至当月底由3位合伙人经营的合伙业务数目。

PARTNER_CNT_4 numeric Number of partnership businesses with 4 active partners as at month-end.
直至當月底由4位合夥人經營的合夥業務數目。

直至当月底由4位合伙人经营的合伙业务数目。

PARTNER_CNT_5 numeric Number of partnership businesses with 5 active partners as at month-end.
直至當月底由5位合夥人經營的合夥業務數目。

直至当月底由5位合伙人经营的合伙业务数目。

PARTNER_CNT_6_10 numeric Number of partnership businesses with 6-10 active partners as at month-end.
直至當月底由6-10位合夥人經營的合夥業務數目。

直至当月底由6-10位合伙人经营的合伙业务数目。

PARTNER_CNT_OVER_10 numeric Number of partnership businesses with over 10 active partners as at month-end.
直至當月底由超過10位合夥人經營的合夥業務數目。

直至当月底由超过10位合伙人经营的合伙业务数目。

[Description of the report] Analysis of Partnership Businesses by Number of Partners
                                               按合夥人數目分析合夥業務

                                               按合伙人数目分析合伙业务


